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Vragen:
Opnieuw was er afgelopen week een steekincident rond Utrecht Centraal. Met name onder het 
“Bollendak” bij Utrecht Centraal vonden de laatste tijd meerdere steekincidenten plaats. Dit is al 
ernstig genoeg, maar zeker hier op een plein midden in Utrecht, waar dagelijks veel inwoners 
dagelijks komen, zou de veiligheid gewaarborgd moeten zijn. Het is in de ogen van de fracties van 
CDA, VVD en PVV onacceptabel dat het plein onder het Bollendak, een visitekaartje voor de stad 
Utrecht, onveilig voelt voor bezoekers en wordt geplaagd door een reeks van 
veiligheidsincidenten. Genoemde fracties hebben de volgende vragen:

1. Hoeveel geweldsincidenten hebben dit jaar rond Utrecht CS en onder het Bollendak in het 
bijzonder plaatsgevonden?

2. Deelt het college de mening dat alles in het werk moet worden gesteld om de veiligheid 
rond en onder het Bollendak te waarborgen? 

3. Zo ja, is het college bereid extra maatregelen te nemen, bijvoorbeeld het opleggen van een 
gebiedsverbod aan bekende daders, zodat steekincidenten en andere overlast worden 
voorkomen en Utrechters zich weer veilig kunnen voelen op het plein?

4. Op welke manier zal het college de handhaving op drugs- en alcoholgebruik in het gebied 
aanscherpen?

Inmiddels heeft de gemeente bekend gemaakt dat de veiligheidsincidenten gedeeltelijk zijn toe te 
schrijven aan een groep zogenaamde “veiligelanders” en worden extra maatregelen genomen.

5. Kan het college aangeven wat de omvang is van deze groep die in Utrecht is en voor 
overlast zorgt? 

6. Welke stappen zet het college samen met de landelijke overheid om deze groep uit Utrecht 
en Nederland te laten vertrekken? 

7. Zijn er nog andere groepen te identificeren die rond het station voor overlast zorgen? Welke 
mogelijkheden ziet het college om hier effectiever tegen op te treden?
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